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R a d a  miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice - Dargovských hrdinov 

 

Z Á P I S N I C A 

z  5. zasadnutia Rady miestneho zastupiteľstva mestskej časti  

Košice-Dargovských hrdinov, konanej dňa  06 .03. 2024. 

__________________________________________________________________ 

Hodina začatia          : 16.00 hod. 

Hodina ukončenia     : 16.50 hod. 

Miesto konania         : zasadačka MÚ MČ Košice-DH, Povstania českého ľudu 1, Košice   

Počet prítomných      : podľa prezenčnej listiny 

    

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľa zápisnice 

3. Kontrola plnení uznesení 

4. Informácia o príprave VZN o symboloch MČ KE-DH 

5. Zásady odmeňovania poslancov MiZ MČ KE-DH – zmeny a doplnenia 

6. Návrh programu rokovania 10.zasadnutia MiZ MČ Košice-DH 

7. Diskusia 

8. Záver  

 

 

 

K bodu 1  

 

5. zasadnutie Rady miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

otvoril a prítomných na rokovaní privítal starosta mestskej časti, PhDr. Dominik Babušík. 

Konštatoval, že sú prítomní všetci štyria členovia Rady.  

 

 

 

 

 K bodu 2 

 

Za overovateľa zápisnice bol určený poslanec MUDr. Ján Sekáč, MBA. 

 

Poslanci hlasovali o predloženom návrhu programu rokovania. 

  

Uznesenie: Rada MiZ MČ Košice-DH   s c h v a ľ u j e   program 5. zasadnutia 

                   Rady MiZ MČ Košice-DH. 

 

Hlasovanie: za 4, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 3 

 

K predloženému návrhu uznesenia, Kontrola plnenia uznesení, rozprava neodznela.  

 

Uznesenie: Rada MiZ MČ Košice-DH   o d p o r ú č a   MiZ MČ Košice-DH  

                    zobrať na vedomie kontrolu plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej 

                    časti Košice-Dargovských hrdinov zo dňa 20. 12. 2023. 

 

Hlasovanie: za 4, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4 

 

Starosta MČ PhDr. Dominik Babušík a kontrolór MČ Ing. Mgr. Martin Farkašovský ozrejmili 

informáciu o príprave VZN o symboloch mestskej časti. V zásade ide o to, aby iné inštitúcie 

a organizácie nepoužívali erb, vlajku mestskej časti v rozpore s dobrými mravmi. Aj ostatné 

mestá a obce majú takýto formálny súhlas, aby mohli používať tieto symboly. 

Starosta upriamil pozornosť na možnosť prediskutovania sankcií, týkajúcich sa použitia loga 

mestskej časti.  

 

 

Uznesenie: Rada MiZ MČ Košice-DH  o d p o r ú č a  MiZ MČ Košice-DH  

                   zobrať na vedomie informáciu o príprave VZN o symboloch MČ KE-DH. 

 

Hlasovanie: za 4, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

K bodu 5 

 

Starosta MČ predostrel zmeny v zásadách odmeňovania poslancov MiZ MČ KE-DH, navrhol 

korekciu v prípade čerpania práceneschopnosti. 

 

  

Poslanec Ing. Roman Križalkovič konštatoval, že podľa jeho zistení nemajú ostatné mestské 

časti nejako zvlášť ošetrené PN. 

Starosta uviedol, že sa skontaktoval na základe podnetu z uskutočneného zasadnutia Finančnej 

komisie, s MČ KE-Západ aj so Sociálnou poisťovňou. Jednou s možností bolo , že si neuplatnia 

poslanci PN v danej mestskej časti, ale po ďalšom zisťovaní, by bola táto možnosť vyhodnotená 

Sociálnou poisťovňou ako porušenie liečebného režimu.  

Poslanec Eduard Valkovský sa pýtal na možnosť posudzovania PN ako u bežného zamestnanca 

t. j, vyrátanie alikvotnej čiastky PN.  

Starosta uviedol, že poslanecká odmena by bola v danom mesiaci prerátaná počtom dní, ktoré 

sú v rámci absencie. 

Starosta taktiež ozrejmil návrh na úpravu odmeňovania v prípade konania viacerých MiZ 

v jednom mesiaci.  

Taktiež prisľúbil vyzistenie informácie o možnosti vzťahu poslancov ku kolektívnej zmluve. 
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Uznesenie: Rada MiZ MČ Košice-DH o d p o r ú č a MiZ MČ Košice-DH schváliť    

                    predmetný materiál s pripomienkami a to:  

                    - v čl. 4 Krátenie odmeny, ods. 1 písmeno c) sa za slová „kráti v celej výške“       

                   dopĺňa text v znení „a to aj v prípade viacerých zasadnutí MiZ v danom mesiaci“, 

                    - so zapracovaním zmeny krátenia poslaneckej odmeny skutočného denného     

                    čerpania potvrdenej práceneschopnosti príslušným lekárom v rámci daného     

                    mesiaca. 

 

Hlasovanie: za 4, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

Bod 6 

 

Uznesenie: Rada MiZ MČ Košice-DH  o d p o r ú č a MiZ MČ Košice-DH schváliť  

                   predložený návrh programu rokovania 10. zasadnutia MiZ MČ Košice-DH  

                   bez pripomienok. 

 

Hlasovanie: za 4, proti. 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

Bod 7 

 

Diskusia: 

Starosta – boli sme úspešní pri získaní finančného grantu pre Miestne občianske a preventívne 

služby. Jedná sa o štyroch nových zamestnancov na plný úväzok na 2,5 roka od 1. marca 2024. 

Ich hlavnou náplňou práce je poskytovanie asistenčných služieb a podpora informovanosti 

obyvateľov patriacich k marginalizovanej rómskej komunite. A dohľad nad ochranou 

verejného a súkromného majetku pred poškodzovaním. 

Na otázku poslanca Ing. Romana Križalkoviča, ktoré oddelenie na miestnom úrade bude mať 

na starosti prideľovanie úloh týmto zamestnancom, starosta odpovedal, že Oddelenie životného 

prostredia.  

Starosta taktiež uviedol, že sa mestská časť ide uchádzať o ďalšiu grantovú výzvu pre 

opatrovateľskú  službu. Kde po jej prípadnom úspešnom získaní by bola mestskej časti 

zaplatená polovica výdavkov spojených s poskytovaním opatrovateľskej služby.    
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K bodu 8 

 

     Po vyčerpaní bodov programu rokovania starosta mestskej časti PhDr. Dominik Babušík 

poďakoval prítomným za účasť  a zasadnutie Rady MiZ MČ Košice-DH ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dominik Babušík, v. r.                                      PhDr. Peter Derevjaník, PhD., v. r.          

            starosta                                                                      prednosta MÚ 

 

 

 

overovateľ : MUDr. Ján Sekáč, MBA, v. r.  

 

 


